
Инцко:  2012.  може  бити
преломна година за БиХ

Недавни догађаји улијевају истинску наду да би 2012. година
заиста могла бити преломна година за Босну и Херцеговину на
путу ка потпуној интеграцији у евро-атлантске институције 
уколико политички лидери испуне обавезе које су преузели, 
рекао је високи представник, Валентин Инцко, током данашње
сједнице Савјета безбједности Уједињених нација у Њујорку.

Представљајући  свој  редовни  шестомјесечни  извјештај  о
имплементацијиДејтонског  мировног  споразума,  високи
представник је обавијестио Савјет безбједности да се, након
формирања  новог  Савјета  министара  у  фебруару,  виде  знаци
позитивних  промјена  .  “Имамо  политички  процес  заснован  на
дијалогу и спремности на компромис. Ово враћање политичком
дијалогу,  преговарању  и  постизању  компромиса,  до  чега  је
требало доћи далеко раније, је јако добра вијест.”

Говорећи  о  преосталим  питањима  државне  имовине  и  војне
имовине, Инцко је поздравио договор шест политичких странака
постигнут 9. марта као “позитиван корак”. Што је најважније,
напредак у вези са питањем војне имовине помогао би да се
створе  прави  услови  за  пуно  учешће  Босне  и  Херцеговине  у
Акционом плану за чланство у NATO-у (Membership Action Plan –
MAP).  “Оно  што  сад  треба  показати  је  дјеловање  државне  и
ентитетских  влада  у  смислу  спровођења  договора  који  су
постигли.”

Високи  представник  је  информисао  Савјет  безбједности  и  о
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одређеним  негативним  догађајима,  укључујући  изазове  уперене
против мировног споразума.

У  завршном  обраћању  високи  представник  је  примијетио  да
посљедња дешавања дају наду у истински напредак у Босни и
Херцеговини.  “Потребно  је  ојачати  овај  превладавајући
позитиван тренд и одржати замах постигнут на путу ка евро-
атлантским интеграцијама,” рекао је високи представник Инцко.
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